
Školní rok 2023 - 24 jsme s naším pedagogickým týmem zahájili ještě před oficiálním příchodem dětí po 
prázdninách do školky. Pedagogové se vzdělávali pod odborným vedením Mgr. Michaely Truhlářové v tématech 
spadajících pod obor Neuro - vývojové stimulace (Dech - co bychom o něm měli vědět, Rovnováha - náš neviditelný 
smysl, Smyslové vnímání a senzorická hypersenzitivita, Správný vývoj řeči - co všechno ho ovlivňuje.)

Díky účasti v projektu OP JAK mohli učitelé naší mateřské školy během celého školního roku pokračovat v dalším 
seberozvoji a vzdělávání dle vlastního výběru.
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Díky výnosu benefičního festivalu ene BENE fest 
2023 jsme již na konci loňského června mohli na 
malé zahradě postavit školkové teepee. V září 
k teepee přibyla také dřevěná terasa – podlaha. 
To vše se podařilo díky spolupráci s Klubem rodičů 
a přátel naší školy a úžasné podpoře všech rodičů, 
kteří se podíleli na organizaci prvního ročníku 
benefičního festivalu.

Jako každý rok jsme i letos úzce spolupracovali 
s Pedagogickou fakultou Univerzity Karlovy při 
vedení souvislých i průběžných praxí studentů oboru 
Předškolní pedagogika. Nově jsme se zapojili do 
projektu pilotního ověřování „Systému podpory 
provázejících učitelů“, zaměřeného na hledání 
funkčních postupů a  možností rozšiřujícího vzdělá-
vání provázejících učitelek a učitelů v mateřských 
školách.

Letos jsme poprvé zorganizovali kromě úvodních 
také pololetní třídní schůzky s rodiči.

podzimní brigáda

projekt  „Učíme se venku“

opičí  dráha

Ke konci srpna byl dokončen velký projekt Učíme se 
venku – na zahradě financovaný z projektu EU OP 
Praha Pól růstu ČR. Díky němu vznikl na velké 
zahradě nový herní prvek – multifunkční pískoviště 
Ostrov, nové, větší venkovní terasy u žluté a červené 
třídy a jejich mobiliář.

Dalším novým herním prvkem, který vznikl během 
letních prázdnin je opičí dráha na malé zahradě, 
která byla financovaná městskou částí Praha 6 
prostřednictvím participačního projektu „Dáme 
hlavy dohromady“. Samy děti rozhodovaly o tom, 
na co se využije částka cca 95.000,--Kč přidělená 
školce zřizovatelem.

Při podzimní brigádě jsme také dokončili projekt 
Podpora zahradničení v mateřské škole, zhotovili 
jsme velký kompost na velké zahradě a nové 
vyvýšené cihlové záhony na malé zahradě. Materiál 
pro realizaci projektu byl pořízen z grantu městské 
části Praha 6.



Na podzim a na jaře jsme opět zorganizovali tradiční 
společnou brigádu pedagogického týmu, rodičů a 
dětí z naší školky. Díky účasti a podpoře rodičů jsme 
dokončili nové třídní záhony, vyrobili velký kompost 
na velké zahradě, na školním poli jsme postavili 
opěry pro pěstování tykví, ze kterých máme v plánu 
s dětmi vyrábět hudební nástroje. Ze starých 
bambusových tyčí jsme vytvořili mobilní vodní dráhu, 
kterou mohou děti využívat na obou zahradách. Jako 
obvykle děti s učitelkami uvařily pro rodiče k obědu 
výborné polévky. Obě brigády byly opět velmi 
příjemným společně stráveným časem.

Přejeme Vám všem

a Vašim dětem pohodové

prázdniny!!! eneBENEfest

jarní brigáda

Morena

Masopust

Stejně jako v loňském roce jsme dodrželi tradici 
společných celoškolkových akcí.

O Vánocích jsme si, kromě slavností na třídách, 
společně zazpívali koledy na našem dvorečku.

Oslava Masopustu byla velkolepá. Ve třídách se 
uskutečnily bohaté veselice. Celou akci jsme si moc 
užili i přesto, že se masopustní průvod a společné 
zbavení se hříchů a následné zabití „klibny“ v 
letošním školním roce kvůli nepřízni počasí nemohlo 
konat venku na dvorečku, ale uvnitř školky.

Společně s dětmi a některými rodiči jsme v březnu 
vynesli Morenu. Na pěti tradičních zastaveních jsme 
se mohli potěšit a pobavit folklórními vystoupeními 
jednotlivých tříd. Posláním zapálené Moreny po vodě 
jsme se rozloučili se zimou a do školky si přinesli 
Nové léto v podobě zlatých slunečních šatů.

V průběhu celého školního roku jsme intenzivně 
spolupracovali s naším Klubem rodičů a přátel. Tato 
spolupráce a partnerská podpora vyvrcholila druhým 
ročníkem benefičního festivalu eneBENEfest. Díky 
organizačním schopnostem výboru Klubu, pomoci  a 
podpoře mnoha dobrovolníků z řad rodičů jsme si 
užili krásnou společenskou událost. Přestože se 
Klubu rodičů nepodařilo získat finanční dotaci od 
zřizovatele, je výnos benefičního festivalu 
dostatečný, aby se mohla letos v létě realizovat 
výroba a instalace zastínění kutiště na malé 
zahradě. 


